

Romelanda UF  
Romevi Hög 130  
442 92 Romelanda

**PROTOKOLL**

Nr 9 – 2015

2015-09-07

§ 115 – 123

Art           Gemensamt möte med Huvudstyrelsemöte och fotbollsektion  
Tid           18.30  
Plats         Knarta, Romevi  
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Martin Lundborg, Tomas Cassanelli,  
              Alan Ryan, Katarina Erikson, Linda Haglund, Peter Johansson

|                                |   | <b>Ansvarig</b> |
|--------------------------------|---|-----------------|
| § 115 Öppnande                 | Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  |                 |
| § 116 Dagordning               | Dagordning godkändes.   |                 |
| § 117 Föregående Protokoll     | Tas på nästa möte   |                 |
| § 118 Sponsorer                | Genomgång av listan med företag registrerade i Romelanda. Syfte är att få en kontakt med så många företag som möjligt, gärna genom en personlig kontakt och att någon i föreningen redan är bekant med företaget eller med någon i företaget. Namn med ansvar att kontakta respektive företag fördelades och noterades i befintlig lista.<br>Thomas C. färdigställer listan och mailar ut till alla.<br>Janne F. kompletterar med information om annonser i RUFinfo, pris för skylt, hemsidan, m.m.<br><br>Beslut; Avrapportering vid mötet den 2/11. |                 |
| § 119 Föreningens organisation | Diskussion om föreningens organisation;<br>- Kan vi effektivisera och höja kvaliteten genom gemensamma möten med huvudstyrelse och fotbollssektion och/eller ha arbetsgrupper/sektioner?<br>- Eller handlar det mer om kommunikation?<br><br>Det finns dock en otydlighet idag om vem som gör vad, m.m?<br><br>Katarina mailar fotbollssektionens beskrivning av uppdrag till Kalle.<br><br>Beslut – Diskussionen fortsätter vid kommande möten.  |                 |
| § 120 Samarbete                | Diskussion om ev. samarbete med annan/andra förening/föreningar?<br>- Vad ska vi samarbeta om; Hela föreningen, Vissa åldersgrupper, När barnen nått en viss ålder?<br>Ett förslag har varit att kalla alla föreningar till ett möte.<br>- Innan dess behöver vi själva bestämt oss för vad vi vill.<br>Vem ska vi vända oss till?  |                 |

|   |  |  |
|---|--|--|
|   | <p>Är någon förening intresserad av allmänt samarbete?</p> <p>Om några år kanske det ser helt annorlunda, fler som bor i Romelanda, större skola, idrottshall m.m.</p> <p>Akut är dock att hitta en lösning för P 02 – Janne har tagit kontakt och Kalle stöttar Janne när det behövs.</p> <p>Diskussion även om hur vi samarbetar inom föreningen!</p> <p>Beslut; Diskussionen fortsätter på kommande möten.</p>  |  |
| § 121 Idrott-On-Line                                | <p>Diskussion om Idrott-On-Line är den bästa lösningen för föreningen.</p> <p>Det är svårt att få alla lag att använda Idrott-On-Line.</p> <p>Är Idrott-On-Line tillräckligt användarvänlig?</p> <p>Det har också varit svårt att få ledare att komma på de utbildningstillfällen som anordnats</p> <p>Andra alternativ; SportAdmin, My Club och Laget.se kostar pengar – har vi råd med det?</p> <p>Layouten på nuvarande sida behöver dock ändras så att den blir mer tilltalande.</p> <p>Thomas T. får involveras, och förhoppningsvis ev. göra en ny layout.</p> <p>Beslut; Diskussionen får fortsätta</p> |  |
| § 122 Utredning om föreningsbidrag i Kungälv kommun | <p>Kalle berättade om den utredning kommunen håller på med. Vid ordförandekonferensen lördag 19/10 kommer utredningens tankar och förslag att diskuteras. Några från föreningen kan delta. Katarina och Kalle anmälde hittills</p>   |  |
| § 123 Avslutning                                    | <p>Mötet avslutades</p>  |  |

.....

Kalle Engström  
Ordförande